
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 28. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 151
Af regeringens Vækstplan for Fødevarer fra december 2013 fremgår det, at
regeringen vil arbejde for, at der i fremtidens fødevarekontrol kommer endnu
mere fokus på overførslen af viden fra Fødevarestyrelsen til de enkelte virk-
somheder, på kampagnekontrol og på bedre anvendelse af virksomhedernes
egen dokumentation. Ministeren bedes redegøre for, hvilke initiativer regerin-
gen har taget i arbejdet for, at der i fødevarekontrollen kommer endnu mere
fokus på overførslen af viden fra Fødevarestyrelsen til de enkelte virksomhe-
der, på kampagnekontrol og på bedre anvendelse af virksomhedernes egen
dokumentation. Herunder bedes ministeren redegøre for, hvilke specifikke
mål regeringen har med arbejdet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Christian Schmidt (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Schmidt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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